
Till årets veteranmarknad kom det 15 säljare. Det kom en hel del 
besökare och rev i säljarnas delar. När klockan närmade sig 12 så 
började besökarna droppa av. Hoppas att till nästa det kommer 
mer säljare, det måste finnas mer medlemmar som har något att 
sälja. 
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